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Írásbeli választ igénylő kérdés

Kövér László
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök úr!

Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Dr. Fazekas Sándor vidékfejlesztési miniszter úrhoz
„A csermajori iskola jövője” címmel.

A kérdésre adott választ írásban kérem !

Tisztelt Miniszter Úr !

Választókőrzetem egyik legkiválóbb oktatási intézménye volt az 1889-es alapítású csermajori Újhelyi Imre
tejipari szakközépiskola, ahol az ország számos tejipari szakembere nevelkedett . A szocialista kormányok
oktatási ámokfutásának következtében az iskola működtetése fokozatosan ellehetetlenedett az elmúl t
években, végül az oktatás is megszűnt az intézményben . 2013 . augusztus elsejétől az intézmény a győri
Veres Péter Mezőgazdasági Szakképző Iskola tagintézménye lett, fenntartója pedig a Vidékfejlesztési
Minisztérium .

Térségcink, a Rábaköz, mezőgazdasági szempontból Magyarország egyik kiváló adottsággal rendelkező
tájegysége . A Kormány vidékfejlesztési stratégiája pedig előnyben részesíti a 2000-es évek első
évtizedében lerombolt állattenyésztés újjáélesztését, mégpedig a hagyományos, családi gazdaságokra
alapozva. Ezen két tényező szerint felértékelődik a tejipari szakképzés, így remény lehet az egykor kivál ó
csermajori oktatás újraindítására, amit a térségi szerepl ők, és magam is teljes mértékben támogatunk.

Kérdésem ennek fényében a következő:

1 . Lehet-e esély a csermajori Újhelyi Iskola újranyitására? Ez mikor, és milyen körülmények között
valósulhat meg a legoptimálisabb esetben?

Várom megtisztelő válaszát!

Budapest, 2013 . szeptember 24.

Gyopáros Alpár
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